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Rekenkamercommissie CDA De kosten van onderzoek door de rekenkamer zijn hoger dan het budget. Ligt het niet meer in de rede dat de budgetten 

voor de rekenkamer als taakstellend worden aangemerkt zodat dergelijke overschrijdingen in het vervolg niet meer 

voorkomen?

Het klopt dat de kosten taakstellend zijn, maar er is een reserve rekenkamercommissie 

(per 1-1-2016 € 26.400) waaruit geput kan worden. De voorgestelde uitputting voor 

2016 en 2017 is reeds aangegeven in de begroting van de rekenkamercommissie.

2

2e ontsluitingsweg Krimwijk CDA De kosten van het faciliteren van de ontsluiting Krimwijk 2 worden voorlopig geraamd op € 100.000,-. Worden deze 

kosten – uiteindelijk - doorbelast aan de ontwikkelaar?

Nee deze kosten worden niet doorbelast, het bedrag is afkomstig uit de 

grondexploitatie Krimwijk II. Bij het afsluiten van deze grex is een bedrag apart gezet 

ter dekking van de ambtelijke kosten voor de 2e ontsluiting. Hiervoor is de reserve 

ontsluitingsweg Krimwijk gevormd. De aanleg van de 2e ontsluitingsweg was namelijk 

onderdeel van het project Krimwijk II, waarover destijds contractuele afspraken zijn 

gemaakt. De gelden die hiervoor geraamd waren in de grex zijn dus wegens uitstellen 

van plannen apart gezet. 
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Verkeersmaatregelen 

Nassauwijk

CDA Gevraagd wordt € 50.000,- beschikbaar te stellen ter verbetering van het leefklimaat van de wijk.

- zijn de maatregelen afgestemd met de bewoners? Gaan zij formeel  akkoord met deze maatregelen?

- ligt het niet meer in de rede deze kosten te dekken uit de reguliere exploitatie / onderhoudsbudgetten? 

De maatregelen zijn akkoord bevonden door het actiecomité Nassauwijk Leefbaar. De 

exacte situering van maatregelen in de wijk zal in samenspraak met de bewoners 

plaatsvinden. Voor meer informatie zie ook informatiebrief aan de raad d.d. 7 april 

2016. 

De voorgestelde maatregelen zijn niet noodzakelijk in het kader van onderhoud. 

Binnen de reguliere begroting is circa € 60.000, per jaar beschikbaar voor het 

uitvoeren van kleine verkeersmaatregelen, -tellingen en –onderzoeken. Op dit moment 

is bijna de helft hiervan reeds uitgegeven of gereserveerd.
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Advieskosten Rijnlandroute CDA De gemeenteraad heeft destijds middelen beschikbaar gesteld voor lobby-werk gerelateerd aan de Rijnlandroute. 

Inmiddels is ter zake een ovk gesloten met de provincie. 

- Waarom worden desondanks (lobby?)kosten gemaakt tot 2019? 

- kunnen de betr. werkzaamheden niet in de werkorganisatie worden belegd, binnen de reguliere formatie?

De huidige advieskosten zijn niet bedoeld voor lobbywerk, maar voor het inwinnen van 

specialistisch (juridisch) advies ten aanzien van het inrichten van het 

vergunningentraject en de afhandeling van grondzaken.

Werkzaamheden worden steeds meer binnen de organisatie opgepakt, waardoor we nu 

kunnen voorstellen het budget structureel terug te brengen tot max. € 20.000,-
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Afvalinzameling CDA Waarom is besloten te stoppen met inzameling van bedrijfsafval als dat onder meer leidt tot een structureel nadeel van € 

15.745,- ?

Aan de keuze om te stoppen met bedrijfsafval hebben meer overwegingen ten 

grondslag gelegen dan alleen financiële aspecten. Bij het besluit om te stoppen met 

bedrijfsafval is ook meegewogen dat het een activiteit is die niet direct tot onze 

kerntaken behoort en extra administratieve handelingen vergt. Aangepaste regel- en 

wetgeving zoals de wet Markt en Overheid, mededingingswet en 

vennootschapsbelasting maakte dat wij kritisch hebben gekeken naar door ons 

uitgevoerde activiteiten die ook goed door marktpartijen uitgevoerd (kunnen) worden. 

Bovendien bleek de naleving van de contracten niet optimaal, was er in toenemende 

mate sprake van free riders (contractloze bedrijven) en moest de gemeente veel 

moeite doen om facturen geïnd te krijgen.
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ODWH CDA Door incidenteel hogere inzet op diverse taken bedragen door kosten voor de ODWH € 35.000,-. Ligt het niet in de rede 

de budgetten voor ODWH als taakstellend aan te merken zodat dergelijke overschrijdingen in het vervolg niet meer aan 

de orde zijn?

Op dit moment is Voorschoten nog contractpartner en wordt elk uur gefactureerd. De 

raming van werkzaamheden en kosten wordt aan het begin van het jaar bepaald uit 

ervaringscijfers van eerdere jaren en zaken die zijn te voorzien. In 2016 is door 

onvoorziene overlastsituaties extra advies ingekocht bij de ODWH.

Per 1-1-2017 treedt Voorschoten toe tot de ODWH en zal een dergelijke  overschrijding 
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Taskforce centrum CDA - Is het juist dat € 35.000,- beschikbaar wordt gesteld voor 4 toegangsborden, historische wegwijzers en attentiepanelen 

in het dorp?

- Wordt op de bovenvermelde investering niet afgeschreven, zodat de lasten over een langere termijn worden 

‘uitgesmeerd’? Nu wordt het hele gemeentelijke  investeringsvolume ten laste gebracht van één jaarschijf.

- Is de jaarlijkse investering van € 70.000,- in het centrum van Voorschoten door ondernemers formeel gegarandeerd 

c.q. vastgelegd in een convenant? En zo ja, welke jaarlijkse investeringen van €  70.000,- in het centrum betreft het? 

Graag een overzicht. 

- De besteding van de 35.00 is als volgt voorzien:

* Historische tijdlijnen in de drie stegen die elke een andere periode in de geschiedenis 

van Voorschoten verbeelden om de stegen aantrekkelijker te maken en publiek van 

Voorstraat naar Schoolstraat te leiden en vice versa €3.582

*Attentiepanelen die informatie verschaffen over kenmerkende/ historische panden in 

het centrum en zodoende zorgen voor een historische wandelroute € 9.568

* Historische wegwijzers die binnen het centrum de bezoeker van het centrum de weg 

wijst naar bijvoorbeeld de Voorstraat, museum, parkeren 

*4 toegangsborden op de toegangswegen die bezoekers welkom heten in historische 

voorschoten met mooie verbeeldingen van kenmerkende plaatsen in voorschoten 

€10.965

* De helft van de kosten van de centrummanager voor 2016. Deze vallen lager uit dan 

in 2015 en bedragen zo`n €10.000

- Zoals uit bovenstaande uitsplitsing blijkt betreffen het losse kleine investeringen 

(bedragen lager dan € 20.000), welke niet voor activering in aanmerking komen, zoals 

in de nota activabeleid is opgenomen.         

                                                                                                                        -  

Ja de investering is gegarandeerd d.m.v. het ondernemersfonds. De middelen worden 

na aftrek van perceptiekosten aan de ondernemers overgedragen, pas nadat zij een 

bestedingsvoorstel hebben ingediend. 

Als voorbeeld voor de door het COV voorgenomen activiteiten is de begroting 2015 

bijgevoegd.

Technische vragen en antwoorden voorjaarsnota 2017-2020
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Kosten uitvoering W&I CDA - Enkele jaren terug is de lokale Sociale Dienst ondergebracht bij Leidschendam –Voorburg. Welke afspraken zijn daarbij 

gemaakt over de uitvoeringskosten van de gemeente Voorschoten? 

- De kosten van uitvoering worden tot 2017 gecompenseerd. Door wie worden deze kosten gecompenseerd?

De uitvoeringskosten WenI worden verdeeld volgens een systeem dat in de 

samenwerkingsovereenkomst is vastgelegd. Hierbij worden de kosten Voor 50% 

verdeeld op basis van de clientenaantallen aan het einde van het voorafgaande jaar en 

voor 50% op basis van de daadwerkelijk geleverde diensten in dat kalenderjaar. Tot 

2017 compenseert de gemeente Leidschendam-Voorburg de gemeenten Voorschoten 

en Wassenaar gedeeltelijk in de uitvoeringskosten i.v.m. de desintegratielasten in die 

gemeenten. Deze zijn na 2016 afgebouwd.
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Kosten statushouder CDA - De incidentele kosten van huisvesting en integratie van statushouders worden gecalculeerd op € 155.000,-. Kunnen 

deze kosten worden gedekt uit de reserve volkshuisvesting?

- voor extra participatievoorzieningen wordt een bedrag van € 29.000,- geraamd. Om welke participatievoorzieningen 

gaat het hier? Waarom worden deze kosten niet gedekt uit de reguliere participatiebudgetten? Is a priori sprake van 

uitputting van bestaande budgetten?

- Welke uitgangspunten liggen ten grondslag aan het opvoeren van extra uitvoeringskosten van de afdeling Werk- en 

Inkomsten ad € 10.000,- ? Worden de uitvoeringskosten van deze dienst wellicht per klant berekend? Kunnen deze 

‘kosten’ niet binnen het reguliere budget van de dienst worden opgevangen c.q. is a priori sprake van uitputting van 

bestaande budgetten?

-Het kan een keuze zijn om het bedrag voor de integratie en huisvesting statushouders 

ten laste te brengen van de reserve volkshuisvesting. In ieder geval het deel 

huisvesting kan onder het doel van de reserve worden geschaard. Bij kadernota 

hebben we voorgesteld per 1-1-2016 € 518.461 uit deze reserve te laten vrijvallen in 

de concernreserve. Als ook dit bedrag ten lasten wordt gebracht van de reserve 

volkshuisvesting, blijft er in onze ogen onvoldoende over voor het extra stimuleren van 

de sociale woningbouwvoorraad bij de ontwikkellocaties.   

- Het gaat hier om taaltrajecten en arbeidsontwikkelingstrajecten. Een vergoeding 

hiervoor is niet opgenomen in de bestaande budgetten en zou ten koste gaan van de 

begeleiding van de gehele doelgroep. De huidige participatievoorzieningen worden 

reeds volledig benut.

- Omdat een pro-actieve aanpak bij deze groep belangrijk is, verdient het de voorkeur 

om hierbij gebruik te maken van een combinatie-functie waarbij de werkcomponent 

(wat zijn de mogelijkheden van de cliënt: opleidingsniveau, sociaal-medische situatie, 

mogelijkheden om zelfstandig te ondernemen/Bbz ondersteuning) én de 

inkomenscomponent door dezelfde persoon worden beheerd. Deze kosten komen 

bovenop de uitvoeringskosten, die reeds gemaakt worden en kunnen hieruit niet 

gedekt worden.

10

Prinses Marijkelaan CDA Bij de raming van inkomsten is van een gemiddelde bezetting van 30 personen uitgegaan. 

- Wat is de maximale huisvestingscapaciteit van de accommodatie?

- Wat is de huidige bezettingsgraad, uitgedrukt in aantal personen?

- Hoe realistisch is een gemiddelde bezetting van 30 personen in de komende jaren, gezien het bereikte akkoord met 

Turkije en gegeven het voornemen om een significant aantal wooneenheden te realiseren op het St. Nicolaespad?

De maximale huisvestingscapaciteit is rond de 35 personen.

De afgelopen maanden hebben er 33 personen in de school gewoond.

Onlangs is berekend dat er minimaal 20 vergunninghouders in de school moeten 

wonen de komende 2,5 jaar. Er is een verschil in de vergoeding voor volwassenen en 

kinderen (respectievelijk 50 en 25 euro vergoeding middels de GVA).

Ten aanzien van het nicolaespad doen we onderzoek naar de mogelijkheid voor 

tijdelijke huisvesting. Dit is niet alleen bedoeld voor vergunninghouders maar voor alle 

woningzoekenden op de woningmarkt. Voorlopig wordt voor de eerste helft van 2017 

nog de taakstelling gehanteerd van de laatste helft van 2016. Dit betreft 33 personen 

huisvesten voor Voorschoten. De taakstelling wordt mogelijk gehaald het eerste half 

jaar doordat de marijkelaan beschikbaar is gekomen en de taakstelling over heel 2016 

gaat zeker gehaald worden.

Maar de school helpt ons in 2016 en niet meer in 2017.  Mensen tellen wel mee (eerst 

niet in de gzza maar vanaf nu wel in de gva) maar moeten daarna ook nog definitief 

gehuisvest worden. Als het mogelijk zou blijken (milieutechnisch en financieel) dan 

wordt natuurlijk ook gekeken naar de instroom van asielzoekers op dat moment. Vorig 

jaar zijn er juist in augustus grote groepen gekomen dus september is een goed 

moment om een afweging te maken. Laat onverlet dat de tijdelijke huisvesting een 

bijdrage levert aan het niet verder oplopen van de wachtlijsten op de sociale huurmarkt 

(gemiddeld meer dan acht jaar). 
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Jeugd in de Wijk CDA Gevraagd wordt om een structureel bedrag van € 20.000,- voor ondersteuning van jeugdige vluchtelingen. Ligt het niet 

meer in de rede dat deze doelgroep gebruik maakt van c.q. instroomt in bestaande (sport)programma’s, te meer ook 

omdat deelname aan bestaande programma’s de integratie van deze doelgroep bevordert?

Dit budget wordt gevraagd om het jeugd- en jongerenwerk voor alle jongeren meer in 

te kunnen zetten en tevens om jeugd- en jongerenwerk te faciliteren om extra 

aandacht te besteden aan jonge vluchtelingen als bijzondere doelgroep omdat het wel 

begeleiding en inzet vraagt om hen toe te leiden naar reguliere activiteiten en 

verenigingen omdat deze bijzondere doelgroep niet heel makkelijk de weg naar 

reguliere activiteiten zelf vindt.
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Nieuwe ontwikkelingen 

jeugdhulp

CDA Is bestrijding van echtscheidingsproblematiek en incidentele rouwverwerking binnen het onderwijs een taak van de lokale 

overheid? 

In 2016 wordt € 15.000,- ingezet voor taalstimulering. Waarom worden deze niet gedekt binnen de WEB-gelden? Is het 

college ermee bekend dat binnen Holland Rijnland  in 2016 middelen beschikbaar zijn voor taaleducatie op basis van het 

Educatie en Taalakkoord?

Ja, de gemeente is verantwoordelijk voor een breed scala aan voorzieningen gericht op 

jeugd, van preventie, via lichte hulp tot en met jeugdhulp volgens de Jeugdwet. 

Genoemde activiteiten zijn uitgevoerd in nauw overleg en op advies van betrokken 

professionals om  escalatie van problematiek en gebruik van zwaardere jeugdhulp te 

voorkomen. 

De WEB gelden zijn alleen te gebruiken voor 18 jarigen en ouder. Het bedrag wat dit 

jaar naar JES Rijnland gaat wordt gebruikt voor taalstimulering voor (jonge kinderen) 

in gezinnen. Dit zorgt ervoor dat deze kinderen met een betere bagage naar school 

kunnen gaan. Deze basis zorgt er tevens voor dat er een grotere kans is dat ze 

uiteindelijk een startkwalificatie kunnen halen. Ook dit past in het gedeelte dat de 

gemeente verantwoordelijk is voor een breed scala aan voorzieningen op jeugd, van 

preventie, via lichte hulp tot en met jeugdhulp volgens de jeugdwet.
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Onderwijs CDA In 2010 is het openbaar onderwijs verzelfstandigd. Brengt dit met zich mee dat vanaf 2010 de overschrijdingsregeling 

openbaar onderwijs niet meer van toepassing is c.q. dat de afrekening overschrijdingsregeling 2006 – 2009 de laatste is?

Met de verzelfstandiging bestaat er geen verplichting meer tot het vaststellen van de 

overschrijdingsregeling. Artikel 144 van de wet op het primair onderwijs is niet meer 

van toepassing. In het kader van behoorlijk bestuur en het gelijkheidsbeginsel dient 

het openbaar onderwijs en het bijzonder onderwijs in gelijke gevallen gelijk behandeld 

te worden.
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Sport CDA Als gevolg van de overheveling van activiteiten  van de buitenschoolse sport van de gemeente naar Sportfondsen nemen 

de inkomsten af met € 17.000,- per jaar. Het niet (meer) uitvoeren van activiteiten brengt in de regel ook met zich mee 

dat uitvoeringskosten dalen. Waarom is dat in deze niet aan de orde? 

Het betreft hier de verschuiving van de middelen. Voorheen organiseerde de gemeente 

de buitenschoolse sport en inde daarom ook de inkomsten (= eigen bijdrage 

deelnemers). Vanaf 1 januari 2016 organiseert Sportfondsen de buitenschoolse sport 

en innen zij daarom ook de eigen bijdrage.


